KEY FACTS STATEMENT - MUTUAL FUNDS / EXCHANGE TRADED FUNDS (ETF)

بيان الحقائق الرئيسية - صناديق الاستثمار المشتركة / الصناديق المتداولة فى البورصة (ETF)

Key Terms And	Key Terms And Features: : المصطلحات والميزات الرئيسية:					
Promoter	Entity (e.g. Dubai distributes Fund to a certain fee but is decisions pertaining investments.	its Customers for not responsible for	الكيـان (مثـل بنـك دبـي الإسـلامي) الـذي يـوزع صنـدوق الاسـتثمار علـى عملائـه مقابـل رسـوم معينـة ولكنـه غيـر مسـؤول عـن القـرارات المتعلقـة بالصنـدوق واستثماراته.		المروج	
Fund	Includes Sharia comp and Exchange Tradeo		تشــمل صناديـق الاســتثمار المشــتركة والصناديـق المتداولــة فــي البورصــة الـمتوافقة مع الشريعة الإسلامـية.		الأموال	
Mutual Funds	Portfolio of securi professional regul managers using pool from investors. Un may include equiti market instruments portfolio either globa countries/sectors.	ated investment ed money collected derlying securities es, sukuk, money held as diversified	محفظـة الأوراق الماليـة التــي يديرهــا مديــرو الاســـتثمار المحترفــون باســـتخدام الأمــوال المجمعــة التــي يتــم جمعهــا مـــن المســـتثمرين. قــد تشــمل الأوراق الماليـة الأساســية أســهم رأس المــال والصكــوك وأدوات سوق المال المحتفظ بها كمحفظة متنوعــة إمــا علــى الصعيــد العالمــي أو داخل بلـدان / قطاعات محددة.		صناديق الاستثمار المشتركة	
Exchange Traded Funds (ETF)	Investment funds t Mutual Fund but rep (benchmarks) and a exchanges.	licate global indices	مار المشــــــــــــــــــــــــــــــــــــ		صناديق الاستثمار المتداولة (ETF)	
Fund Manager	Professional regumanager responsemanagement and defund's investment st	ible for daily cision making of the	الصندوق مدير استثمار محترف متخصص ومسؤول عــن الإدارة اليوميــة واتخــاذ القــرار بشــأن استراتيجية الاستثمار للصندوق.		مدير الصندوق	
Offering Document	Prospectus/offering factsheet/ product I the terms and condi published by the restime to time.	orochure containing tions of each Fund,	ے نشـرة الاكتتـاب / مذكـرة العـرض وبيـان الحقائق / هـو كتيـب لمنتج يحتـوي علـى شـروط وأحـكام كل للصنـدوق، يتـم نشـره مــن خــلال الصناديـق المعنيـة مــن وقـت لآخر.		مستند الطرح / العرض	
Fund Share Classes	Accumulation - share income received into capital growth. Income (Distribution pays out income on punit holders.	the Fund to attain - share class that	ق		فئات أسهم صناديق الاستثمار	
Net Asset Value	Current market value units of Mutual Fur and sold, calculate assets (Cash and Se by the outstanding	nds/ETF are bought d by dividing net curities - Liabilities)	صافي قيمة القيمـة السـوقية الحاليـة للصنـدوق، حيـث يتـم شراء وبيع وحـدات الصناديق المشتركة / صناديـق الاسـتثمار المتداولـة (ETF)، يتـم حسـابها بقسـمة صافـي الأصـول (النقديـة والأوراق الماليـة - الخصـوم) علـى الأسـهم القائمة (مستحقة الدفع) للصندوق.			
Fee	The Customer will subscription fee of uVAT) of the subscrip Promoter, or such or levied by the Promotime, subject to due Customer.	up to 3% (excluding tion amount to the ther fee as may be noter from time to	يدفع العميل رسوم اشتراك لمرة واحدة تصل إلى 8% (خالية من ضريبة القيمة المضافة) من مبلغ الاشتراك إلى المروج، أو أي رسوم أخرى قد يفرضها المروج من وقت لآخر، مع مراعاة إخطار العميل حسب الأصول.		الرسوم	
Custome	er's Signature:			متعامل:	توقيع الـ	
Date:	_//			//	التاريخ: _	



	In addition, the Customer will pay fee, either on current or deferred basis, associated with investment in a particular Fund as per the terms and conditions of the Offering Documents of the respective Fund. ETF will be subject to additional third-party transaction fee of up to 0.15% (excluding VAT) and annual custody fee of up to 0.02% (excluding VAT).	بالإضافة إلــى ذلـك، يلتــزم العميــل بدفـع الرســوم المرتبطة بالاستثمار فـي صنــدوق معيــن سواءً كان أو علـى أسـاس جاري أو مؤجـل، وفقًـا لشـروط وأحـكام مســتندات الطرح الخاصة بالصندوق المعني تخضع صناديــق الاســتثمار المتداولــة (ETF) لرســوم معامـلات طـرف ثالـث إضافيـة تصـل إلــى %0.15 (خاليـة مــن ضريبـة القيمــة المضافـة) ورســوم حفــظ سـنوية تصـل إلــى 0.02% (خاليـة مــن ضريبـة المضافة).	
Minimum Investment	Amount specified in the Offering Document of the Fund subject to a minimum of USD 20,000 (or its equivalent) or such other amount as may be prescribed by the Promoter from time to time.	لأدنى الحد الأدنى للمبلغ المحدد في مستند ثمار الطرح هــو 20,000 دولار أمريكــي (أو مــا يعادلــه) أو أي مبلغ آخر قد يحــدده المــروج من وقت لآخر.	
Tenor	Open-ended with daily to weekly liquidity available (unless specified otherwise) as per the terms and conditions of the Fund and/or the Promotion Agreement except in the case of Fixed Maturity Plan - a close-ended Sukuk Fund - where the maturity will be fixed and defined in the Offering Document of the Fund.	مدة مفتوحة مع توفر سيولة يومية إلى أسبوعية (ما لـم ينـص علـى خـلاف ذلـك) وفقًا لشروط وأحكام الصندوق و / أو اتفاقية الترويج باسـتثناء حالـة "خطـة الاسـتحقاق الثابتة" - صندوق اسـتثمار الصكـوك المغلق - حيث إن تاريخ الاسـتحقاق ثابت ومحـدد فـي مستند الطرح للصندوق.	
Notice Period	The Bank may amend the terms and conditions of Promoter Agreement subject to sixty (60) calendar days' notice except for notice related to amendments by the Fund which have to be satisfied in terms of the specific notice.	فترة الإشعار يجـوز للبنـك تعديـل شـروط وأحـكام اتفاقيـة المـروج مـع مراعـاة إعطائـه مهلـة إشـعار مدتهـا ســتين (60) يومًـا تقويميْـا باســتثناء الإشـعار المتعلـق بالتعديـلات الخاصـة بالصنـدوق والتـي يجـب الوفـاء بهـا وفقًا للإشعار المحدد.	
Note: Capitalized terms not defined herein shall be construed in accordance with their definitions set out in the Mutual Funds Promotion Agreement.		ملاحظة: يتم تفسير المصطلحات المكتوبة بحروف كبيرة والتي لم يتم تعريفها هنا وفقًا لتعريفاتها المنصوص عليها والواردة في اتفاقية ترويج الصناديق الاستثمارية المشتركة.	
Key Risks:		ية:	المخاطر الرئيس
Market Risk	Decline in market value of investment due to systematic factors may affect performance of capital markets and lead to significant erosion of your capital.	تخاطر السوق قد يؤثر الانخفاض في القيمة السوقية للاستثمار بسبب عوامل منهجية على أداء أسواق رأس المال ويؤدي إلى تآكل كبير في رأس المال الخاص بكم.	
Liquidity Risk	Delay in redeeming the investment at a favourable price due to lack of demand resulting in loss in the value of your investment.	التأخيـر فـي اسـترداد الاسـتثمار بسـعر مناسـب بسـبب قلـة الطلـب قد يـؤدي إلـى خسارة في قيمة استثمارك.	مخاطر السيولة
Capital Risk	Investment in Fund is not capital protected and the returns are not guaranteed. You could face partial to significant loss of invested capital.	مخاطر رأس الاستثمار في الصندوق غيـر محمـي بـرأس المـال والعوائـد غيـر مضمونـة. قـد تواجـه خسـارة جزئيـة أو جسـيمة فـي رأس المال المستثمر.	

توقيع المتعامل:

Customer's Signature:



مخاطر يمكــن أن يــــــــــــــــــــــــــــــــ		of the underlying Fund could reduce	Default on the repay by the issuers of investments of the the value of the Fund	Credit Risk
مخاطر العملة	خاطر العملة قد يتأثر الاستثمار في الصندوق بأسعار صـرف العمـلات التـي قـد تقلـل مــن قيمــة اســتثمارك علــى الرغــم مــن أن عائــد السوق إيجابي.		Investment in Function by currency exchange reduce the value continued the positive.	Currency Risk
مخاطر الأداء	ىخاطر الأداء السابق للصنــدوق ليــس مؤشــرأ مـوثوقًا به للأداء المستقبلي.		Past performance is not a reliable performance.	Performance Risk
مخاطر عدم الالتزام بقواعد الشريعة	ـــــــــــــــــــــــــــــــــــــ		Sharia Risk All Funds are determined as Sharia compliant by the Bank's Internal Sharia Supervisory Committee (ISSC). You should also make your own independent assessment as to the Sharia compliance of such Funds with all its applicable documents and processes and not call into question their Sharia compliance in any forum.	
	يـل الرجـوع إلـى مسـتند الطـرح للحصـول ن التفاصيــل حــول المخاطــر المتعلقــة مار الفردية.	The Customer must refer to the Offering Document for further details on risks pertaining to individual Funds.		
تحذيرات				WARNINGS
بنكية، وبالت	في وحدات الصندوق ليست ودائع الـي فهـي ليست محمية بـرأس المـال أو أس المـال وقد تــــــــــــــــــــــــــــــــــــ	Investments in Units of Fund are not bank deposits and as such are not capital protected or capital guaranteed and may result in loss of the Customer's invested amount.		
2) بنـك دبـي الإسـلامي هـو مجـرد مـروج للصنـدوق يتعامـل مـع مديـر الصنـدوق نيابـة عـن العميـل علـى أسـاس التنفيـذ فقـط وليـس مسـؤولاً عـن أداء الصنـدوق أو تقييمه.		2) Dubai Islamic Bank is merely a Promoter of the Fund dealing with the Fund Manager on behalf of the Customer on execution basis only and is not liable for the performance of the Fund or its valuation.		
3) الأداء السـابق للاســـتثمار ليــس دليــلاً مـوثوقًـا بــه أو مــؤشـرًا للأداء الـمســتقبلـي.) Past performance of an investment is not a reliable guide to or indicator of future performance.		
	4) يجب على العميل طلب المشورة المالية والقانونية المهنية قبـل اتخـاذ قـرار فـي الاســتثمار فـي صنــدوق الاســتثمار ذات صلـة وعـدم الاعتمـاد علـى المــروج فـي اتخـاذ أي قـرار اســتثماري نيابــة عــن العميــل.		1) The Customer should seek professional financial and legal advice prior to deciding to invest in the relevant Fund and not rely on the Promoter in making any investment decision on behalf of the Customer.	
المهنيــة قبــا الاســتثمار ذار	ن اتخَادُ قرار في الأستثمار في صندوق ت صلة وعدم الاعتماد على المروج في	ovest in the relevant oter in making any	e prior to deciding to in not rely on the Prom	legal advice Fund and n
المهنية قبر الاستثمار ذار اتخاذ أي قرا 5) يجب على ال بما في ذلا الحقائق الخا	ل اتخّاذ قرار في الأستثمار في صنّدوق ت صلة وعدم الاعتماد على المروج في ر استثماري نيابة عن العميل. عميل مراجعة مستندات الطرح بعناية، ك نشرة الاكتتاب/ مذكرة الطرح وبيان صة بصندوق الاستثمار المعني وطلب مهنية في حالة عدم توفر المستندات	ovest in the relevant oter in making any f the Customer. Teview the Offering prospectus/offering the respective Fund here the documents	e prior to deciding to in not rely on the Prom decision on behalf o mer should carefully r	legal advice Fund and n investment 5) The Custom Documents, memorandur and seek pi
المهنية قبــــــــــــــــــــــــــــــــــــ	ل اتخّاذ قرار في الأستثمار في صنّدوق ت صلة وعدم الاعتماد على المروج في ر استثماري نيابة عن العميل. عميل مراجعة مستندات الطرح بعناية، ك نشرة الاكتتاب/ مذكرة الطرح وبيان صة بصندوق الاستثمار المعني وطلب مهنية في حالة عدم توفر المستندات	ovest in the relevant oter in making any f the Customer. Teview the Offering prospectus/offering the respective Fund here the documents	e prior to deciding to in not rely on the Prom decision on behalf o mer should carefully r , including the um and factsheet, of to professional advice wh	legal advice Fund and n investment 5) The Custom Documents, memorandul and seek pi are not ava



کیف تقدم شکوی لنا؟ کیف تقدم شکوی لنا؟

- Any branch
- If assigned to your bank account, your dedicated relationship manager
- Phone Banking (+971 4 609 2222)
- Internet and Mobile Banking
- E-mail: Contactus@dib.ae
- Our Website Complaint Form
- By post: Complaints Management Unit, Dubai Islamic Bank, PO Box 1080, Dubai, UAE.

We will acknowledge your complaint within 2 business days and strive to respond to your complaint within an estimated average of 5 business days.

أى فرع من فروع البنك

- مدير العلاقات المخصص لك (في حال تعيينه بشكل خاص لحسابك المصرفى
 - الهاتف المصرفي (2222 064 4 971+)
 - الخدمات المصرفية عبر الإنترنت والهاتف المتحرك
 - البريد الالكتروني: Contactus@dib.ae
 - ملء نموذج شكوى عبر موقعنا الالكترونى
 - عن طريق البريد: وحدة إدارة الشكاوى، بنك دبي الإسلامي، أموال بريد 1080، دبي، الإمارات العربية المتحدة.

سنستلم شكواك خلال يومـي عمـل وسنسـعى جاهديـن للـرد علـى شـكواك فـى غضـون 5 أيـام عمـل.

This communication has been issued by Dubai Islamic Bank PJSC ("the Bank") - regulated by the Central Bank of the United Arab Emirates. The information contained in the document has been compiled with the objective of summarizing the key features of the promoted product to confirm the Customer's understanding of the investment and its associated risks before the Customer's application is executed by the Bank. It does not constitute (i) a recommendation, an offer or a solicitation to deal in any promoted product, enter into any transaction or adopt any investment strategy, or (ii) legal, tax, regulatory, financial or accounting advice. Neither the Bank nor any of its affiliates or respective directors, officers, employees, representatives, delegates or agents makes any express or implied representation or warranty as to (i) the advisability of purchasing or entering into any promoted product (ii) the results to be obtained by any Customer or (iii) any other matter. Any decision to invest in the promoted product should be based upon an independent analysis by the Customer of the information contained in the associated prospectus, offering document or other legal document, together with the Customer's understanding of the terms and conditions of the promoted product. The Customer is responsible for consulting his/its own legal, tax or financial advisors for this purpose.

تم إصدار هـذا المستند مـن قبـل بنـك دبى الإسـلامـى ش.م.ع - الخاضع لرقابة مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي. تم تجميع المعلومات الواردة في المستند بهدف تلخيصُ الميزات الرئيسية للمنتج المروج له لتأكيد فهم العميل للاستثمار والمخاطر المرتبطة به قبل تنفيذ طلب العميل مــن قبــل البنــك. لا يشــكل (i) أي توصيــة أو عرضًــا أو طلبًــا للتعامــل فــی أی منتـج تــم التروّيـج لــه أو الدخــول فــی أی معاملـة أو اعتَّمـاَّد أي اسـتراتيجية اسـتثمار، أو (ii) أي مشـورةً قانونيـة أو ضريبيـة أو تنظيميـة أو ماليـة أو محاسـبية. حيـث لا يقدم بنـك دبـى الإسـلامـى أو أى مـن الشـركات التابعـة لـه أو المديريــن أو النَّمســؤولينَّ أو النَّموظفيــن أو الممثليــن أو المندوبين أو الوكلاء أى إقرار أو ضمان صريح أو ضمنى فيما يتعلق بـ (i) التوصية علَّى شراء أو الدخول في أي منتّج يتم الترويج لـه (ii) النتائج التـى يجـب أن يحصـل علّيهـًا أي عميـل أو (iii) أي مســـألـة أخــري. يجــب أن يســتنـد أي قــرار للاســتثمار في المنتج الـذي يتـم الترويج لـه إلـى تحليّـل مسـتقل مـن قبلُ العميـل للمعلومـات الـواردة فـى نشـرة الاكتتـاب أو مستند الطرح أو مستند قانوني آخر ذّات الصلـة، فضلاً الـي فهم العميل لشروط وأحكام المنتج الذي يتم الترويج له. يتحمل العميل مسؤولية استشارة مستشاريه القانونيين

Customer's Signature:	توقيع المتعامل:
Date: / /	لتاريخ: / /

For general queries,

Please contact your Relationship Manager OR

Call on: +971 4 609 2222 Email: Contactus@dib.ae Visit: www.dib.ae

للاستفسارات العامة،

اتصل بمدير العلاقات الخاص بك أو في اتصال: 2222 4609 4971 البريد الإلكتروني: Contactus@dib.ae تفضل بزيارة: www.dib.ae